



“空天地海一体化网络”国际暑期学校

Space, Sky, Land and Sea Integrated Network

Summer
School

优秀学员

OUTSTANDING STUDENT

2024 “锦绣江苏”国际暑期学校南通大学站

“DISCOVER JIANGSU” International Summer School Program
Nantong University Stop

VASKAR CHAKMA:

您于2024年7月10日至7月24日在南通大学参加“空天地海一体化网络” - “锦绣江苏”国际暑期学校南通大学站学习，表现突出，成绩优异，被评为“优秀学员”。

For your well performance and outstanding results in the 2024 Nantong University “Space, Sky, Land, and Sea Integrated Network” International Summer School, namely, “Discover Jiangsu” International Summer School program - Nantong University Stop, from July 10th to July 24th, 2024, you are awarded the title of Outstanding Student.

特发此证！

The certificate is hereby awarded!





“空天地海一体化网络”国际暑期学校

Space, Sky, Land and Sea Integrated Network

Summer
School

结业证书

CERTIFICATE

2024 “锦绣江苏”国际暑期学校南通大学站
"DISCOVER JIANGSU" International Summer School Program
Nantong University Stop

VASKAR CHAKMA

您于2024年7月10日至7月24日在南通大学参加“空天地海一体化网络” – “锦绣江苏”国际暑期学校南通大学站学习，完成规定的课程内容，成绩优秀，准予结业。

It is certified that you have accomplished the requisite courses with outstanding achievements in the 2024 Nantong University "Space, Sky, Land and Sea Integrated Network" International Summer School, namely, "Discover Jiangsu" International Summer School program -Nantong University Stop, from July 10th to July 24th, 2024, and are permitted to complete.

特发此证！

The certificate is hereby awarded!

南通大学
Nantong University
2024年7月24日
July 24th, 2024